



Hao Sun

孙浩

Hao Sun, born in 1980 in Linyi City, Shandong Province, is currently teaching at the School of Design and Art at Beijing Institute of Graphic Communication. In 2019, Sun Hao×The Maotai Festival ink painting art exhibition was held at the Maotai Museum in Beijing. In 2018, ‘We Meet Here’ - Sun Hao Ink Art Exhibition was held at the Brazilian Art Museum. In 2016, the ‘White Horse Passing the Gap’ - Sun Hao's Ink Painting Exhibition was held at the National Art Museum of China. Sun Hao's works are collected at the National Art Museum of China, the Brazilian Art Museum, the Art Museum of Lu Xun Academy of Fine Arts, and the Art Museum of the Central Academy of Fine Arts.

孙浩，1980年出生于山东省临沂市，现于北京印刷学院设计艺术学院任教。2019年，孙浩×茅台酒”水墨艺术展在北京茅台博物馆开展。2018年，“我们在此相遇”——孙浩水墨艺术展在巴西艺术博物馆开展。2016年，“白驹过隙”——孙浩水墨作品展在中国美术馆开展。孙浩作品收藏在中国美术馆、巴西艺术博物馆、鲁迅美术学院美术馆、中央美术学院美术馆等。



Pentium Years 
奔腾年代